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Tartu abilinnapea 

 

ARUPÄRIMINE 

 

Austatud abilinnapea 

07.10.2024 ja 08.10.2024 said väga paljud tartlased, sh bussijuhid, lapsevanemad, päästetöötajad, 

arstile kiirustanud inimesed aga ka tundi hilinenud lapsed teadmise, miks ei ole mõistlik Riia 

tänaval ühe sõiduraja ära kaotamine. Raudteevidaukti juures toimusid ehitustööd, mis halvasid 

kogu linnast väljuva suuna ning tekitasid ummiku kesklinnast raudteeviaduktini, aga ka Kastani, 

Pepleri ja Vaksali tänavatele. Bussid hilinesid vähemasti 10 minutit. Teisipäeva õhtuks sai 

“tööõnnetusest” veendumuse ka Tartu Linnavalitsus. Edasi saime juba linnavalitsuse pressiteate 

selle kohta, et tööde tegemisel on mõistlik arvestada linnas oleva liiklusega ning edaspidi 

analoogseid töid tipptundidel ei tehta. Seoses nimetatud asjaoludega küsin: 

1. Kes ning kuidas vastutab sedalaadi “tööõnnetuste” eest? 

2. Kuidas toimus antud tänava sulgemisele loa andmine? 

3. Kas nimetatud näite põhjal võiks loota linnavalitsuse ühesele  järeldusele, et edaspidiselt 

Riia tänaval rattaliikluse arendamine ei toimu enam ühelgi plaanil sealse autoliikluse 

arvelt? 

Austusega 

Silver Kuusik 


